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Presentasjon av kassen  

Hans Fredrik (?) orienterer om hva økonomi i FAU er, inkludert kostnader og inntekter. Det har 
vært en diskusjon om hvilken rolle HSV skal ha når det gjelder inntektsgenerering og utdeling av 
midler. Hans Fredrik har satt opp budsjett for de siste tre årene. Mesteparten av inntektene de 
siste to årene har blitt generert fra forskertorget. En del av disse inntektene går til sommer- og 
julegaver til ansatte og skoleledelsen.  

Bank per 30.10.2024 er på 110769.05 kr.  

Skolemiljøutvalget 

Skolemiljøutvalget (SMU) er et samarbeidsorgan mellom elevrådet, ledelsen, ansatte og FAU. 
FAUs rolle i SMU er å bidra til beslutningsprosessene, sikre innflytelse og få informasjon som er 
viktig for skolemiljøet. Det holdes fire møter årlig, og neste møte er i desember. Da skal FAU og 
klassekontaktene gjennomgå sitt arbeid for å fremme et godt skolemiljø. Det skal sendes ut 
spørsmål til hver FAU-representant som kan ta det videre til hver sin klasse og melde tilbake.  

SMU har fått litt informasjon om elevrådets arbeid. Den 31.10.2024 skal elevrådet arrangere en 
spøkelsesgang på skolen, der 15-20 elevrådsrepresentanter kler seg ut for å skremme elever fra 
4. klasse og oppover. Elevrådet skal også etablere en lånebod, hvor de veksler på å stå i boden 
og registrerer utlån. 5. klasse har ansvar for dette, ettersom elever har vist liten ansvarsfølelse 
for utstyret de har tilgang til i klassen. Låneboden vil ligge i klubbhuset. 

Det ble også diskutert rutiner for skolestart, og noen justeringer er gjort for å redusere konflikter. 
Elevrådet fra 7. trinn rapporterte at det er noe drama knyttet til Snapchat, særlig blant jentene. 
Guttene i elevrådet kjente ikke til problemet. 

Det ble snakket om konfliktløsning og overgangen til ungdomsskolen. I fjor startet 
forberedelsene til ungdomsskolen veldig tidlig, noe som fikk mange elever til å føle seg "ferdige" 
med barneskolen. I år har de derfor valgt å vente med forberedelsene til etter jul. 

Trivselsundersøkelser sendes ut til 1.-4. trinn og 5.-7. trinn i januar. Undersøkelsen for 5.-7. trinn 
inneholder mange og til dels vanskelige spørsmål, så elevene har fått veiledning på hvordan 
spørsmålene skal besvares. Bydelsutvalget oppfordrer til å revidere spørsmålene for bedre 
tydelighet. 

Det ble også diskutert ny opplæringslov, som er stort sett den samme, men med økt fokus på 
inkludering. Skolemiljøgruppen får i oppgave å utvikle en ny plan for et trygt og godt skolemiljø. 
Sentrale temaer er krenkelser, utestengelse og negativ ordbruk. Planen skal være felles for alle 
skoler i nærmiljøet, basert på forslag fra Holmen skole. 

Handlingsplanen for et trygt og godt skolemiljø, som ligger på Holmen skolens nettside, gjelder 
fortsatt, men må oppdateres med hensyn til inkludering.  

Linn og Anette ble valgt som representanter i SMU. 



 

Holmen skolens venner 

Det ble vedtatt i fjor at HSV skulle stiftes med formål om å forbedre økonomien. Vi fortsetter 
diskusjonen.  

HSV har formulert forslag til vedtak som de har bedt oss å ta en stilling til: 

Alternativ 1: HSV etableres, og får en gaveoverføring på 100.000 i tillegg til overskudd fra 17.mai, 
sommerdans og tilsvarende.  

Alternativ 2: HSV legges ned, og midlene som er samlet inn hittil deles ut.  

Etter mye diskusjon har FAU formulert et forslag til vedtak om HSV: 

«FAU støtter etableringen av Holmen skoles venner og vedtar å gi Holmen skoles venner en gave 
på kr 70.000, -. I tillegg støtter FAU at fremtidig overskudd fra arrangement mv. kan tilføres 
Holmen skoles venner.» For øvrig ser FAU for seg at overføringen av overskudd normalt finner 
sted etter siste FAU-møte i juni. 

Diskusjonen for øvrig oppsummert:  

- Representantene er positive til Holmen skoles venner. FAU ønsker å bidra til skolens økonomi 
på best mulig måte.  

- Representantene ytrer at det synes tidlig i prosessen, og at det er en del spørsmål som bør 
avklares, bl.a. fordeling ansvarsområder/økonomi.  

- Usikkerhet rundt ansvarsfordeling rundt bl.a. 17. mai gjør at man ønsker å beholde økonomien i 
FAU, men vedta årlige gaver til HSV. 

- FAU ønsker å sette opp årshjul ila året, og deretter sette av penger til gjennomføring av egne 
arrangementer før overføring (eks bolledag). Det er ikke skrevet overføringsnotater i fjor, og 
arbeidsgruppene må orientere seg før vi har oversikt. Årshjul settes opp på vårparten.  

- Representantene er opptatte av at foreldredemokratiet fungerer, og man ser mye engasjement 
på FAU møtene. Det er ønskelig fra FAUs side at dette ivaretas hos HSV når midlene fordeles.  

- Undring rundt hvor midler til HSV skulle komme fra. Da Holmen skoles venner ble diskutert 
opprettet i FAU i fjor var et av hovedargumentene at man ønsket å søke legater og andre eksterne 
midler, og at HSV i tillegg står friere enn FAU til å bruke disse midlene (jfr gratisskoleprinsippet).   

- Det synes tungvindt at FAU skal søke Holmen Skoles venner om midler i september. Gruppene 
har da såvidt startet sitt arbeid, og er ikke kjent med hva FAU trenger penger til, eller hvor mye 
som trengs. Dette løses muligens med årshjul, men pga usikkerhet ønsker FAU pr. nå å ha egen 
beholdning.  



Uavklarte spørsmål: 

- Hvilke arrangementer står HSV ansvarlig for, og hvilke arrangementer står FAU ansvarlig 
for? 

HSV har en general forsamling 20 nov. Det forventes at FAU har bestemt seg om hvilke 
arrangementer de vil holde med på.  

- Skal det settes opp en arbeidskomite fra FAU som skal jobbe med HSV for å avklare 
hvem som holder på med hva? 

- Skal FAU ha oversikt over regnskapet til HSV?  

Aktivitetsgrupper: 

• 17 mai 

Dreieboken fra i fjor var veldig god 

 

• Skolefag 

Ønsker å få på plass gode mandater 

 

• Nærmiljø og trafikk 

Ønsker å finne en instans (for eksempel veivesenet) å samarbeide med for tryggere trafikk. Kom 
et forslag om å kontakte «Hjertesone» for en evaluering av trafikkmiljø rundt skolen.   

• AKS 

Deltok på møte med Cato Holmen, som ønsker en undersøkelse til våren utviklet i samarbied 
med AKS aktivitetsgruppe.   

• Skolemiljø 

Som diskutert i SMU skal gruppen fokusere på å definere og arbeide med forebygging av 
krenkelser, negativ ordbruk og mobbing. 

PS. Det ble foreslått at hver gruppe fører ned hva de har arbeidet med, hvilke instanser de har 
samarbeidet med, og hvem de har vært i kontakt med, slik at neste års medlemmer av gruppen 
kan bruke denne informasjonen og slipper å starte fra bunnen av. 

 

 Diverse tema 

- Det har kommet mange hyggelige tilbakemeldinger om bollene som ble delt ut til 
elevene.  

- Bente har en gladmelding: Regjeringen har bevilget penger til mer praktisk skole på 5.-7. 
trinn som skolene har kunne søke om. Holmen skole fikk innvilget sin søknad og har 
mottatt 106.000 kroner i øremerkede midler. Vi vil benytte pengene til å kjøpe blant annet 
symaskiner, utsyr til programmering, kompass, spikkekniver, passere med mer.    



 

Tema for Neste møte 

- Sosiale medier 

- Sette opp arbeidskomite fra FAU som skal samarbeide med HSV 

- Velge en kasserer?  

 

 


